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írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 94/2018. (V. 22.) Korm. rendelet 92.* 2. és
3 . pontja szerinti feladatkörében eljáró Dr. Kásler Miklós Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez,

„Mindennapi egészségügyeink 3. :

Miért nem képes a magyar egészségügy kihasználni a XXI. század technikai

vívmányait? Miért kell a betegeknek papírokkal rohangálniuk? ”

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Bizonyára Ön is hallott már olyan esetr ől, amikor valaki elmegy egy rendelésre, egy
vizsgálatra, majd később ugyanazzal a problémával elmegy egy másik intézménybe, ahol azt
várják, hogy mutassa a „papírt” . Azon túl, hogy ma már sok vizsgálat esetében nem i s
hordozható papíron az információ, meglehet ősen múlt századinak tűnik, hogy nincsenek ezek
az adatok, eredmények az egyén szintjén összekapcsolva . Ma már elvárható lenne, hogy akár
a TAJ szám alapján, akár más azonosítóval, ha elmegy valaki a háziorvoshoz, járóbeteg
ellátásra, vagy egy kórházba, akkor ne neki kelljen magánál hordoznia azt a papírt, amin
szerepel, hogy ki mit állapított meg a betegségér ől, hanem azt egy informatikai rendszere n
keresztül is láthassa az érintett kezel őorvos .
Nem beszélve arról, hogy a mai napig kartonozzák a betegeket . . . a XXI . században !

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :
• Miért nem képes a magyar egészségügy kihasználni a XXI . század technika i

vívmányait? Hogy lehet, hogy 2018-ban, még mindig papír alapú iktatás van eg y
fővárosi rendelőben?

• Miért nem férnek hozzá a beteg vizsgálati eredményeihez a különböz ő állami
intézmények? Miért nem kapcsolják össze azokat az egyén szintjén? Miért kell a
betegeknek papírokkal rohangálniuk?



{

• Mennyi pénzt fordítottak az elmúlt nyolc évben az egészségügyi szolgáltatáso k
jobb informatikai ellátottságára, fejlesztésére (akár számítógépparkok, akár a
hálózati rendszerek, szoftverek kiépítése terén? )

Várom megtisztel ő és teljes körű válaszát !

Budapest, 2018 . június 4 .
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